
TO THE HONOURABLE THE LEGISLATIVE ASSEMBLY OF MANITOBA 
 
Your Standing Committee on JUSTICE presents the following as its First Report. 
 
 
Meetings 
 
Your Committee met on May 8, 2019 at 6:00 p.m. in Room 255 of the Legislative Building. 
 
 
Matters under Consideration 
 

• Bill (No. 7) – The Highway Traffic Amendment Act (Immediate Roadside Prohibitions)/Loi 
modifiant le Code de la route (imposition immédiate de sanctions). 

• Bill (No. 11) – The Liquor, Gaming and Cannabis Control Amendment Act (Cider and Cooler 
Sales at Beer Vendors)/Loi modifiant la Loi sur la réglementation des alcools, des jeux et du 
cannabis (vente de cidre et de panachés par les vendeurs de bière). 

• Bill (No. 15) – – The Liquor, Gaming and Cannabis Control Amendment Act (Cannabis 
Possession Restrictions)/Loi modifiant la Loi sur la réglementation des alcools, des jeux et du 
cannabis (restrictions relatives à la possession de cannabis). 

• Bill (No. 17) – The Police Services Amendment Act (Institutional Safety Officers)/Loi modifiant 
la Loi sur les services de police (agents de sécurité en établissement). 

• Bill (No. 19) – The Residential Tenancies Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur la location à 
usage d'habitation. 

 
 
Committee Membership 
 
• Mr. ALLUM  
• Mr. BINDLE 
• Hon. Mr. CULLEN 
• Ms. FONTAINE 
• Hon. Mr. GERRARD 
• Mr. HELWER 
• Mr. ISLEIFSON (Vice Chairperson) 
• Mr. MARCELINO (Tyndall Park)  
• Hon. Mrs. MAYER 
• Mr. NESBITT 
• Mr. PIWNIUK (Chairperson) 
 
 
Public Presentations 
 
Your Committee heard the following two presentations on Bill (No. 7) – The Highway Traffic 
Amendment Act (Immediate Roadside Prohibitions)/Loi modifiant le Code de la route (imposition 
immédiate de sanctions): 
 
Eric Dumschat MADD Canada  
Scott Jocelyn Manitoba Hotel Association  
 
 
Your Committee heard the following presentation on Bill (No. 11) – The Liquor, Gaming and Cannabis 
Control Amendment Act (Cider and Cooler Sales at Beer Vendors)/Loi modifiant la Loi sur la 
réglementation des alcools, des jeux et du cannabis (vente de cidre et de panachés par les vendeurs de 
bière): 
 
Scott Jocelyn Manitoba Hotel Association   
 
 



Your Committee heard the following three presentations on Bill (No. 17) – The Police Services 
Amendment Act (Institutional Safety Officers)/Loi modifiant la Loi sur les services de police (agents de 
sécurité en établissement): 
 
Darlene Jackson Manitoba Nurses Union 
Michelle Gawronsky MGEU - Manitoba 
Craig Doerkson Health Sciences Centre 
 
 
Your Committee heard the following presentation on Bill (No. 19) – The Residential Tenancies 
Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur la location à usage d'habitation: 
 
Jerra Fraser Klinic Community Health 
 
 
Bills Considered and Reported 
 
• Bill (No. 7) – The Highway Traffic Amendment Act (Immediate Roadside Prohibitions)/Loi 

modifiant le Code de la route (imposition immédiate de sanctions). 
 
Your Committee agreed to report this Bill without amendment. 
 
• Bill (No. 11) – The Liquor, Gaming and Cannabis Control Amendment Act (Cider and Cooler Sales 

at Beer Vendors)/Loi modifiant la Loi sur la réglementation des alcools, des jeux et du cannabis 
(vente de cidre et de panachés par les vendeurs de bière). 

 
Your Committee agreed to report this Bill without amendment. 
 
• Bill (No. 15) – – The Liquor, Gaming and Cannabis Control Amendment Act (Cannabis Possession 

Restrictions)/Loi modifiant la Loi sur la réglementation des alcools, des jeux et du cannabis 
(restrictions relatives à la possession de cannabis). 

 
Your Committee agreed to report this Bill without amendment. 
 
• Bill (No. 17) – The Police Services Amendment Act (Institutional Safety Officers)/Loi modifiant la 

Loi sur les services de police (agents de sécurité en établissement). 
 
Your Committee agreed to report this Bill without amendment. 
 
• Bill (No. 19) – The Residential Tenancies Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur la location à 

usage d'habitation. 
 
Your Committee agreed to report this Bill without amendment. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Submitted by, 
 
 
 

_______________________________ 
Mr. Doyle PIWNIUK, Chairperson 

May 8, 2019 
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